
 
 
 
 

DEFINITIEF VERSLAG BESTUURSVERGADERING  

23 september 2024  
Brandweerkazerne Amstelveen, Oranjebaan 1 Amstelveen (14.00 – 15.30 uur)  
 
Leden: Dhr. T.R. Poppens (burgemeester Amstelveen, plv. voorzitter), dhr. P. Heiliegers 

(burgemeester Uithoorn), dhr. E. Boog (burgemeester Diemen), dhr. G.E. Oude Kotte 
(burgemeester Aalsmeer), mw. J. Geldhof (wnd. burgemeester Ouder-Amstel); 

Adviseurs:  dhr. T. van Lieshout (Brandweercommandant/directeur Veiligheidsregio), dhr. A. van Dijk 
(Plv. Brandweercommandant), dhr. R. Verwiel (manager Bedrijfsvoering en 
concerncontroller),  mw. J. Sylvester (Dijkgraaf Waterschap AGV), dhr. J. Steenbrink (plv. 
hoofdofficier), mw. A. van der Hulst (DPG), dhr. P. Holla (eenheidsleiding politie), dhr. P. 
van Rossum (directeur OOV gemeente Amsterdam), dhr. E. Fazzi (Defensie), mw. C. Westra 
(VrAA) en mw. S. Barsom (VrAA – verslag);   

Afwezig: mw. F. Halsema (burgemeester Amsterdam, voorzitter); 

Gasten: dhr. M. Gülseven (VrAA), dhr. K. Kruiswijk (VrAA), dhr. N. Gret (VrAA), en dhr. S. de Joode 
(VrAA). 

  
Opening 
Burgemeester Poppens zit de vergadering voor.  

 
1. Agenda 

Er zijn geen aanvullingen op de agenda.   
 

2. Mededelingen 

• De heer Van Lieshout deelt mede dat het beleidsplan VrAA naar de vergadering van 
16 december is doorgeschoven omdat nog overleg plaatsvindt met gemeente 
Amsterdam over een deel van het beleid en omdat de voorzitter deze vergadering 
niet aanwezig is. Begin 2025 kan het zienswijzetraject richting de gemeenten in 
gang worden gezet.  

• De plv. voorzitter deelt mede dat geprobeerd wordt om een themabijeenkomst in 
november te organiseren. Onderwerpen die daar besproken kunnen worden zijn: 
rol veiligheidsregio’s bij weerbare samenleving en het informeren van inwoners 
van de VrAA over handelingsperspectieven tijdens (nieuwe) crisistypen. Voor deze 
bijeenkomst worden ook de loco’s en de chefs OOV uitgenodigd.  

• Tijs van Lieshout deelt mede dat in het kader van 150 jaar Brandweer verschillende 
activiteiten zijn georganiseerd voor inwoners en medewerkers van de VrAA. In het 
kader van de verjaardag is een AR app ontwikkeld die ook met de leden van het 
bestuur zal worden gedeeld (actie).   

• Mevrouw Sylvester deelt mede dat een evaluatie van het hoogwater van 2 
november 2023 heeft plaatsgevonden en is gepubliceerd. Zij geeft een korte 
toelichting op de leerpunten. 

https://www.agv.nl/nieuws/2024/september/evaluatie-hoogwater-2-november-2023/


  

2 
 

• De plv. voorzitter geeft een terugkoppeling van het extra Veiligheidsberaad van 30 
augustus waar is gesproken over de BDuR-problematiek in relatie tot het 
Hoofdlijnenakkoord. 

• Burgemeester Boog geeft een terugkoppeling van het BO Bevolkingszorg van 16 
september waar is gesproken over de implementatie UKB en aandacht is gevraagd 
voor crisiscommunicatie.  

• Burgemeester Boog geeft een terugkoppeling van de BAC informatievoorziening 
van 20 september waar is gesproken over de aanwijzing van veiligheidsregio’s als 
vitale sector, aandacht is gevraagd voor de informatiearchitectuur van de 
meldkamer, over cyberveiligheid en KCR2.  

• De plv. voorzitter geeft een terugkoppeling van de BAC Brandweer van 20 
september waar is gesproken over PTSS regeling en samenwerking bij bestrijding 
van natuurbranden.  
 

3. Concept verslag bestuursvergadering d.d. 3 juli 2024 
Het bestuur stelt het conceptverslag vast.  
Burgemeester Boog vraagt of de juridische check op het besluit om de gewijzigde 
regeling PTSS met terugwerkende kracht in werking te laten treden in combinatie met 
het verlengingsbesluit van de oude regeling heeft plaatsgevonden.  
Mevrouw Westra geeft aan dat dat heeft plaatsgevonden en hij hierover per mail 
geïnformeerd zal worden (actie). Daarnaast zal een korte toelichtende zin als NB aan 
het verslag van de vergadering van 3 juli worden toegevoegd (actie). 

 
4. Presentatie: Financiële verhouding VrAA-Gemeenten door Ruud Verwiel 

De heer Verwiel neemt het bestuur aan de hand van een aantal sheets mee in het 
onderwerp. Hij staat stil bij de huidige afspraken die zijn gebaseerd op de systematiek 
van de gemeente Amsterdam en de wens voor een toekomstige systematiek. Invulling 
is onderwerp van gesprek tijdens een bijeenkomst die gepland staat voor oktober met 
de financiele specialisten van de gemeenten. De nieuwe systematiek bijdrage bepaling 
is voorzien vanaf 2027. 
Burgemeester Heiliegers vraagt hoe het staat met de gesprekken over de indexatie 
met de gemeenten en of het bestuur daar nog iets in zou kunnen doen. Hij vraagt ook 
of de gesprekken plaatsvinden met de juiste personen. 
De heer Van Rossum geeft aan in de presentatie nog geen oplossing te hebben 
gehoord voor de problematiek rondom de indexatiesystematiek. Hij geeft aan zich 
zorgen te maken over of we dit jaar dan niet in dezelfde problematiek terecht zullen 
komen als vorig jaar. 
De heer Verwiel geeft aan te verwachten dat tijdens de bijeenkomst van oktober in 
voldoende mate de beelden kunnen worden gedeeld opdat een systematiek 
ontwikkeld kan worden waarin alle partijen zich kunnen vinden. Hij geeft een 
toelichting op de genodigden voor de bijeenkomst in oktober.  
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Burgemeester Boog geeft aan dat los van de systematiek en ook naar aanleiding van de 
algemene zienswijze van de gemeente Aalsmeer op de begroting van GR’en, het goed 
is om vast na te denken hoe om te gaan met bezuinigingen en besparingen. Dat 
gesprek moet vroegtijdig worden gevoerd; wat is de opdracht voor de veiligheidsregio 
in kader van de brede bezuinigingsoperatie voor de gemeenten.  
Burgemeester Heiliegers vult aan dat het goed is om naar de meerjarenramingen van 
de 6 gemeenten te kijken en een advies te krijgen op hoe daar mee om te gaan. 

De heer Verwiel geeft aan dat voor de bestuursvergadering in december een 
kaderbrief zal worden opgesteld, daar wordt dit punt in meegenomen. Naast deze 
kaderbrief zal ook een voorstel voor de nieuwe financiële verordeningen en het 
strategisch huisvestingplan worden voorgelegd (actie).  

 
5. Bestuurlijke rapportage VrAA – eerste helft 2024 

Burgemeester Heiliegers geeft een toelichting. Hij geeft aan graag één aspect te willen 
uitlichten. Voor de actualisatie van het meerjareninvesteringsplan zal een nadere 
duiding en doorvertaling plaatsvinden. Daar zal het bestuur ook in worden 
meegenomen. 
  
Het bestuur stelt de Bestuurlijke rapportage VrAA – 1e helft 2024 vast. 

 
6. Budgetneutrale begrotingswijziging voor meerjarenbegroting 2025 -2028  

Het bestuur stemt in met de budget neutrale begrotingswijziging eigenaarslasten 
Amsterdam en dit te verwerken in de meerjarenbegroting 2025 -2028. 

 
7. Preconsultatie eerste tranche herziening Wet veiligheidsregio's 

De heer Bos neemt aan de hand van een aantal sheets het bestuur mee in de 
wijzigingen in de eerste tranche van de herziening van de Wet veiligheidsregio's. 
 
De plv. voorzitter vraagt of een opzet van de reactie van het Bestuur VrAA op de 
preconsultatie opgesteld kan worden. Hiervoor kan gebruik worden gemaakt van de 
rompreactie die is opgesteld vanuit het Veiligheidsberaad, aangevuld met een aantal 
scherpere keuzes en opvattingen vanuit VrAA.  
Burgemeester Oude Kotte geeft aan ook graag de aanwijzingsbevoegdheid rondom 
morele overwegingen in de opzet terug te willen zien.  
Tijs van Lieshout stelt voor om voor de afstemming over de definitieve reactie van het 
bestuur VrAA een schriftelijke ronde of een extra Teams vergadering te organiseren nu 
een reactie vóór 22 november gegeven moet worden en de volgende vergadering 16 
december gepland staat (actie).  

 
8. Presentatie: Vuurwerk opslag in woonwijken door Kevin Kruiswijk 

De heer Kruiswijk neemt het bestuur aan de hand van een aantal sheets mee in het 
onderwerp. Er worden geen directe acties van het bestuur verwacht, het gaat vooral 
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om bewustwording. De kans op een ongeval bij een vuurwerkopslag is zeer klein, mede 
door de maatregelen die al zijn getroffen. Omdat de gevolgen (als het toch fout gaat) 
veel groter kunnen zijn dan verwacht, wordt het bestuur daarover geïnformeerd. Ook 
wordt duidelijk gemaakt dat de veiligheidsregio op de hoogte is van dit verhoogde 
risico én daar nu ook op anticiperen. Vooral door beter voorbereid te zijn. 
De tweede kamer is gevraagd de opslag van vuurwerk in woonwijken aan te pakken.  
Op 27 juni is de motie door de Tweede Kamer aangenomen om in overleg met 
gemeenten regelgeving aan te passen om de opslag van vuurwerk in woonwijken te 
weren. Nog onbekend is de reactie van de minister op de motie. Dat wordt afgewacht. 
Als meer bekend is dan wordt gekeken of en welke acties voor de VrAA bestaan (actie).  

 
9. Rondvraag 

Burgemeester Heiliegers stelt de vraag of de verdeling van de aandachtsveldhouders 
geactualiseerd zou kunnen worden. Zo vindt er bijvoorbeeld een evaluatie van de 
SCOR plaats en wordt het onderwerp militaire dreiging steeds belangrijker. Hij zou 
graag een herijking van de portefeuilles en de verdeling zien.  
De plv. voorzitter geeft aan dat het goed zou zijn om een overzicht te maken van de 
veranderingen en in potlood de nieuwe verdeling voor te leggen aan het bestuur 
(actie).  

 
Stille procedure 

Er zijn geen verzoeken binnengekomen om de agendapunten onder de stille procedure 
te bespreken. De agendapunten 10 t/m 15 worden akkoord bevonden. 

 
10. Implementatie verlofharmonisatie inclusief uitspraak arbitrage door AAC-DO 

Het bestuur stemt in met de implementatie van de bovenwettelijk verlofharmonisatie 
gerekend met ingang van 1 januari 2024 inclusief de arbitrage uitspraak van de AAC-
DO d.d. 2 april 2024  
Het bestuur gaat akkoord met het voor vaststelling voorleggen van de aangepaste 
teksten in de NRGA en ArBAA in verband met deze verlofharmonisatie op 16 december 
2024 tezamen met nog andere aan te passen rechtspositionele hoofstukken als 
totaalpakket. 
 

11. Wijzigen artikel 2, hoofdstuk II van de Aanvullende Rechtspositieregeling BAA i.v.m. 
aanvullende rechtspositionele afspraken t.b.v. de bevelvoerders van kazerne Victor 
Het bestuur stemt in met het toekennen van de bevelvoerderscompensatie (24 uur op 
jaarbasis) aan de bevelvoerders van Victor, met het uitvoeren met terugwerkende 
kracht per 1-7-2023 uitvoeren en het aanpassen van de ARBAA door toevoegen van lid 
3 aan artikel 2, hoofdstuk II van de ARBAA waarmee deze arbeidsvoorwaarde voor de 
bevelvoerders wordt geborgd. 
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12. Global Energy Storage Amsterdam niet aanwijzen als bedrijfsbrandweerplichtige 
inrichting 
Het bestuur stemt in met het besluit om Global Energy Storage Amsterdam niet aan te 
wijzen als bedrijfsbrandweerplichtige inrichting. 

 
13. Termijnagenda en overzicht acties 

Het bestuur neemt kennis van de termijnagenda 2024 en het overzicht van de acties. 
 

14. Correspondentie- en TKN lijst 
Het bestuur neemt kennis van de correspondentielijst en de TKN lijst. 
 
De heer Verwiel licht toe dat de VrAA van de gemeente Aalsmeer een integrale 
zienswijze van de gemeenteraad van Aalsmeer op begrotingen van 
gemeenschappelijke regelingen heeft ontvangen. De zienswijze betreft een kijkrichting 
voor de begroting 2026. Deze kijkrichting zal mee worden genomen in het overleg met 
de financials van de gemeenten en betrokken worden bij de kaderbrief die later dit 
jaar zal worden voorgelegd aan het bestuur VrAA.   
Burgemeester Oude Kotte vult aan dat los van de financiële consequenties het goed is 
om met een brede blik te kijken naar wat er komende jaren komen gaat.  
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 


